
 

Skolebestyrelsesmøde 16.05.2023 

Personalerummet afdeling Nord kl. 17.00-20.00 

 

Forældrerepræsentanter: Anders Thorborg Mørk, Christian Kallehauge Frank, Iben Estrup 

Ljungmann, Jens Klit Thomsen, Kristian Sjørslev, Nikolaj Visby Sandbæk, Signe Ebbesen, Brian 

Grønning Jensen, Louise Søgaard Ørum 

Suppleanter: Lisa Bang Rye Bonde, Lisbeth Cecilie Overby. 

Medarbejderrepræsentanter: Marianne Møldrup, Marie Wendt, Morten Andersen, Kathrine 

Gåsland 

Skoleledelse: Jamie Stevenson, Jakob Fenneberg-Hansen, Lola Nielsen, Susanne Bryld. 

Elevrepræsentanter: Amalie 7A, Mynte 7A 

(Afbud til mødet er gennemstreget) 

 

Dagsorden 

 

1.  Godkendelse af dagsorden 

17.00 – 17.05 TB 

 

Velkomst. 

Gennemgang af dagsorden og bilag. 

Dagsorden godkendt. 

 

2.  Godkendelse af referat 

17.05 – 17.10 TB 

 

Bilag: Referat fra april  

Referat godkendt. 

 

3.  Elevrådet 

17.10 – 17.30 TO 

 

Punkter fra elevrådet. Elevrådet har ikke haft møde siden sidst. 

Mynthe har været til Verdensmålsmøde i dag med kontakt til 

afrikanske skoler. 

Tilbagemelding om økonomi fra forårsfest. 

Der er kr. 19.000 til elevrådet. Bestyrelsen hjælper elevrådet med at 

kvalificere en beslutning om hvad pengene skal bruges til. 

 

Vi opfordrer til, at elevrådet holder møde inden 

skolebestyrelsesmødet, så der kan bæres punkter med til 

bestyrelsesmødet. 

Overskuddet fra Forårsfest meldes ud til alle skolens børn/forældre. 

 

Mellemste elevråd: Der har været ”toiletkonkurrence”” God stil”. 

Om hvem passer bedst på toiletterne. Der er pyntet på toiletterne  

 

 

 

 

4.  Timefordelingsplan 23-24 

Skoledagens længde 

17.30 – 18.00 TO / TB 

Bestyrelsen skal udtale sig om en ansøgning til forvaltning om at 

afkorte skoledagen til fordel for flere tolærertimer. 

 



 

 Ledelsens og MED-udvalgets indstilling til bestyrelsen er, at 

skoledagen bliver afkortet i skoleåret 23/24 ligesom i 22/23. 

 

Alle faglige timer læses, men understøttende undervisning 

konverteres. Tiden udnyttes fuldt ud og veksles til et tilsvarende 

ekstra personaleressource. Se bilag. 

 

Referat: Jamie gennemgik timefordelingsplanen for skoleåret 22-23. 

Nivå skole følger de vejledende tal fra undervisningsministeriet. US 

timer (understøttede undervisning) er timer, hvor man kan vælge at 

konvertere US timer til fx tolærer undervisning i nogle fag, på alle 

årgange. På den måde forkortes skoledagen – og SFO tiden 

forlænges ligeledes.  

Skolebestyrelsen har besluttet, at: Vi fortsætter med den nuværende 

ordning, der opleves positivt, både set fra ledelses, lærer og 

elevperspektiv. Når punktet skal drøftes næste gang, sættes det på 

dagsorden primo januar. 

 

  

PAUSE 

 

 



 

5. Orientering fra ledelsen 

18.20 – 19.20 TO 

 

 

Spørgsmål fra bestyrelsen - kan ledelsen fortælle om:  

 

1. Regeringens bebudet fokus på højtbegavede børn, og 

hvordan skolen og kommunen vil teste og arbejde med det? 

2. Indretningsprojekt – tankerne bag projektet og 

pædagogikken. Skal der ikke være klassiske borde og stole 

og til alle elever/lokaler i den nye skole? 

 

Svar 1) Der er nyt fokus på de højtbegavede børn. Skolerne skal 

være bedre til at finde og identificere børnene og derefter møde og 

støtte op om de børns særlige behov. Midlerne til hver kommune er 

små. Hver kommune skal finde ud af, hvordan tester man disse 

børn, hvis der skal testes. 

 

 I Fredensborg Kommune er der ikke sat noget fælles tiltag i gang 

endnu. Humlebæk skole har afprøvet en High Performance gruppe. 

Nivå skole har et ”supernørd” talenthold, hvor man har haft læring 

på andre måder, som kan virke tiltalende på børn med særlige 

forudsætninger. 

 

Undervisningsdifferentiering skal der hele tiden arbejdes med på 

skolen på forskellige måder. Det er en svær opgave og kræver 

undervisere udefra og vi gør på Nivå Skole alt for at det skal lykkes. 

Vi afventer udmelding fra kommunen om hvordan de midler vi får 

skal udmøntes. Der følges op på punktet i det nye skoleår. 

 

Svar 2) Vi skyder punktet til senere møde, hvor vi er i gang med 

pilotprojektet og lærer og ledelse har erfaringer at bringe videre. 

Erfaringer kan være: Er det de rigtige møbler, hvordan skal der 

undervises etc. 

 

Helt kort kan vi sige, at når der bygges en ny skole, så kommer der 

en ny måde at bygge og indrette. Skolen skal både matche og 

udfordre tidens pædagogik. Vi bygger ikke en kopi af vores 

eksisterende skole – men vi bygger en skole der skal svare til 2025 

og være et bud på fremtiden. Pilotprojektet handler netop om – 

hvordan kan vi undervise på nye og andre måder – og hvad fordrer 

det af indretning mm. 

 

General orientering fra ledelsen: 

 

 Majbørnene, SFO1 og SFO2 status 

 SFO 1:Skønne børn – god opstart – bekymring for, at flere 

børn ikke starter på SFO 1, da der har været stor 

takststigning.  

 SFO 2: God opstart – forældre opfordres til at støtte op om 

at alle kommer i Basen hver dag. 

 

 

 Nedrivning og GH status 



 

Der er fuld gang i nedrivningen af NS (Nivå SYD) vi venter 

spændt på prisen for en nye skole – kommer snart  

 Økonomi,: Vi budgetterer konservativt i år – forventet minus 

2% på både skole og SFO.   

 Henvendelser fra forældre (fast punkt) 

 Punkt til næste gang: Fraværsprocenter for børns fravær. 

 

 

 
 

Seneste nyt fra nedrivningen  

 

6. Digital dannelse status 

Skole hjem status 

Badning idræt princip 

19.20 – 19.45 TO/TD 

 

Digital dannelse: Bestyrelsen vil lave forundersøgelse og sende 

spørgeskema ud til alle forældre/ lærere om brug af digitale medier. 

Elevrådet vil også blive spurgt 

0-3 årgang vil ikke være en del af undersøgelsen, da der ikke må 

bruges mobiler/ure i Skole/SFO 

Fra 4 årgang og op bliver man spurgt. 

  

Skole – hjem status: Rykkes til næste møde 

Giv, så vidt det er muligt, kommentarer på udleveret materiale 

inden 30.maj. 
 

Status fra udvalgene vedr. arbejde med principper. 

Aftaler om de næste skridt. 

 

Opfølgning idræt og badning: Rykkes til næste møde. 

 

 Kort drøftelse af tilsyn ved badning. 

 Status på de fysiske forhold i omklædningen. 

 

7. Meddelelser fra: 

-formanden 

-medarbejderne 

19.45– 20.00 TO 

 

Planlægning af sidste bestyrelsesmøde og sommerafslutning. 

Input til planlægning af næste års kalender. 

Tages næste gang 



 

8. Evt. 

 

 

 


